
Generalforsamling, PEERS 
Referat 

 

Tid: Tirsdag den 25. april 2023 kl.16.15 

Sted: På Sporet, Rønnebærvej 19, Holte 

Deltagere: Christina, Marina, Jesper, Stig H., Morten, Jonathan, Nikolaj, Jane, Stig J., Kamilla, Patricia, 

Torben, Kim, Joya 

Afbud: Nana Marie 

Referent: Joya 

 

Referat:  

1. Valg af dirigent, referent og stemmetæller 

Dirigent: Morten 

Referent: Joya  

Stemmetæller: Morten  

 

2. Formandens beretning  

Formandens beretning er vedhæftet dette referat 

Formandens beretning godkendes 

 

3. Godkendelse af regnskab og budget 

Regnskab og budget for 2023 er begge dele vedhæftet referatet.  Paragraf 18 midlerne er 

øremærket til mad, entre, webside.  

Regnskab for 2022 og udkast til budget 2023 godkendes 

 

4. Valg til bestyrelse og suppleanter 

På valg er:  

- Marina, som ønsker at genopstille  

- Morten stiller op  

- Nana Marie ønsker at genopstille  

- Christina stiller op som suppleant 

- Jonathan stiller op som suppleant 

Morten, Jonathan og Christina stemmes ind i bestyrelsen igen. Marina og Nana Marie 

fortsætter. 

 

5. Valg til  

Skole på tværs:  

Aktiviteterne i Skole på Tværs er midlertidigt sat i bero. Det er kun styregruppen som ikke er sat 

i bero. Christina har i kraft af sit formandskab været med i styregruppen. Når Stig overtager 

formandskabet vil han indgå i styregruppen. Der er ikke valg til Skole på Tværs 

 

Brugerrådet: 

Brugerrådet På Sporet er gjort åbent. Man vælges ikke længere ind i Brugerrådet, men møder 

blot op til møderne. Der er derfor intet valg. 

 

 



6. Behandling af indkomne forslag: 

Der er ikke kommet nogle indkomne forslag forud for generalforsamlingen i dag. Stig opfordrer 

til at alle løbende kommer med deres input til aktiviteter. 

 

7. Eventuelt: 

Christina stiller forslag om, at PEERS fortæller om foreningen, da der er mange nysgerrige med i 

dag.  

 

Marina fortæller om PEERS grundtanke, metoder og værdier. Stig supplerer med hvad det giver 

at være frivillig. Der er en god dialog omkring dette og flere melder sig nysgerrige.  

 

Bestyrelsen konstituerede sig lige efter generalforsamlingen, og posterne blev fordelt således: 

- Formand: Stig Hansen Nagel Jakobsen 

- Næstformand: Marina Winkel 

- Kasserer: Nana Marie Andersen 

- Bestyrelsesmedlem: Jesper Bjørn Pedersen 

- Bestyrelsesmedlem: Morten Hansen 

- Suppleant: Christina Breum Schannong 

- Suppleant: Jonathan Kirk 

 

Underskrifter: 

Formand Stig Hansen Nagel Jakobsen: 

Næstformand Marina Winkel: 

Kasserer Nana Marie Andersen: 

Bestyrelsesmedlem Jesper Bjørn Pedersen: 

Bestyrelsesmedlem Morten Hansen: 

Suppleant Christina Breum Schannong: 

Suppleant Jonathan Kirk: 

 

 

 

 

 

 

 



 

Bilag 1: Formandens beretning 

Det har været et stille år, hvor der er fokuseret på Bro til Hverdagslivet, herunder særligt 1-1 indsats. Fordi 

det har været et stille år, er Ungenetværket også blevet nedlagt her i foråret 2023. Ragna, kasserer i PEERS, 

sygemeldte sig og har derfor ikke kunne udføre sine opgaver som kasserer i PEERS. Christina har i 2022 

stået for økonomien alene siden Ragnas sygemelding.  

Aktiviteter med Backstage:  

PEERS havde øremærkede midler fra det tidligere projekt ’Basen’ som skulle anvendes i Backstage inden for 

indeværende år. Backstage arrangerede aktiviteter for Ungenetværket, herunder Tivolitur og Bakketur. 

PEERS har fået 329kr retur, som vi har overført til foreningen PEERS’ økonomi. Disse midler er ikke 

øremærket.  

Samarbejder og aktiviteter: 

Skole på tværs: PEERS er forsat en del af projektet, men det er pt. sat i bero, da der ikke er nok tilmeldinger 

til Skole på Tværs. Der er ikke program med kurser i 2023. Styregruppen er i gang med at se på nye 

samarbejdsmåder.  

Malerværksted: I 2022 har der været afholdt malerværksted i sommerperioden. Det forventes at der igen i 

år afholdes malerværksted og/eller andre lignende aktiviteter.  

Holte loppemarked: Loppemarkedet er blevet lavet om således, at det kun er foreninger i Rudersdal som 

må hjælpe og lave arrangementer, således at de kan tjene nogle penge. Da Marina kender Adam (som har 

startet Holte Loppemarked), har Marina været i dialog med Adam omkring foreningen PEERS’ deltagelse på 

Holte Loppemarked. Alle foreninger kan afholde arrangementer eller rydde op efter loppemarked om 

søndagen. Det er en måde hvorpå foreningerne kan tjene penge. Flere var meget begejstret for ideen. 

Morgan har ryddet op tjent ind til foreningen gennem oprydningen.  

Fremtiden i PEERS 

PEERS vil som udgangspunkt ikke længere være direkte afsender af nye 

aktiviteter/projekter, men vil gerne støtte op om det økonomisk. Det vil sige, at hvis fx en frivillig fra PEERS 

gerne vil lave et projekt (fx malerværksted), så kan der anmodes om økonomisk støtte til det fra PEERS, 

men det er en forudsætning, at den frivillige selv kan stå for aktiviteten eller selv kan rekruttere de ekstra 

kræfter, som skal til. PEERS vil også gerne hjælpe med at formidle de nye projekter/aktiviteter og lave PR på 

det, men her bliver beskrivelsen klar, at det ikke er PEERS, som er afsender på projektet/aktiviteten, men at 

det er en eller flere frivillige fra PEERS.  

PEERS kan evt. spille på Holte Loppemarked og/eller rydde op som kilde til indtjening.  

PEERS vil have fokus på at afholde arrangementer, hvor midlerne fra paragraf 18 kan anvendes.  

 

 

 

 



 

Bilag 2: Regnskab og udkast til budget 

Regnskab 1. januar til 31. december 2022 

 

Budget udkast 2023

 

Regnskab 2022 og udkast til budget 2023 er udarbejdet af Christina.  


